
\&quot;Romanii au inteles ca fructele autohtone sunt mai bune decat cele din import!\&quot;
Vremea pare sa tina cu pomicultorii, care, se asteapta la recolte bune in acest an. Inginerul Nicolae
Neamtiu, administratorul fermei pomicole Agricola Bergamelli de la Dobarca spune ca "Ţi-e mai mare
dragul sa te plimbi prin livada, printre pomii infloriti. Deocamdata, vremea tine cu noi si speram ca nici in
continuare sa nu avem probleme. Prognozam o recolta frumoasa, atat la cires, mar, cat si la celelalte
fructe". Nicolae Neamtiu se arata optimist si in ceea ce priveste obisnuinta romanilor de a consuma fructe
autohtone: "Observam ca, incetul cu incetul, oamenii revin la fructele sanatoase, din livezile romanesti.
Am spus-o de nenumarate ori, fructele noastre le depasesc pe cele mai multe din import, din toate
punctele de vedere. Ma bucur sa constat ca multi dintre cumparatori au inteles ca aspectul fructului nu e
totul si nu se mai lasa impresionati de estetica inselatoare a merelor sau perelor importate. Romania poate
asigura necesarul de fructe pentru consumul autohton, iar oamenii au inceput sa inteleaga asta. Eu unul,
iau acest comportament drept un semn de normalizare".
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